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Protokół nr II  
 

z obrad II sesji Rady Gminy Michałowice odbytej w dniu 15 maja 2024 roku w siedzibie Urzędu Gminy 
w Regułach przy ul. Aleja Powstańców Warszawy 1. 
Stan rady – 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14  radnych. 
 
Ad pkt 1 
Przewodniczący Pan Jarosław Hirny-Budka powitał wszystkich przybyłych na sesję i poinformował, że 
zostanie ona rozpoczęta złożeniem ślubowania przez nowo wybraną radną. Poprosił Przewodniczącą 
Gminnej Komisji Wyborczej Panią Joannę Skrzydlewską o wydanie zaświadczenia o wyborze na radną 
Gminy Michałowice  Pani Annie Kamińskiej, a następnie poprosił wszystkich o powstanie, przeczytał  
słowa roty, które  radna Ann Kamińska potwierdziła mówiąc: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że Pani Anna Kamińska złożywszy ślubowanie, została zgodnie z 
wolą społeczności lokalnej i wymogami prawa, radną Gminy Michałowice kadencji 2024-2029.  
 
Ad pkt 2 
Pan Jarosław Hirny-Budka poprosił zebranych o potwierdzenie obecności poprzez uruchomienie 
głosowania. Oświadczył, że na sali jest obecnych 14 radnych Gminy Michałowice, jest kworum i Rada 
może podejmować uchwały. Poinformował, że  z uwagi na fakt dochowania wymogu, iż istnieje 
możliwość zapoznania się z projektem porządku obrad (rozesłane radnym zaproszenia, e-sesja, BIP) 
nie będzie on odczytywany na początku sesji. Projekt porządku obrad przedstawia się następująco: 

1. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną. 

2. Sprawy porządkowe. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów, 

2) ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

3) ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, 

4) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

5) ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

6) ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego, 

7) zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach oraz przewodniczących 

zarządów osiedli i zarządów osiedli w osiedlach. 

4. Informacje i komunikaty Wójta Gminy. 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Sprawy wniesione. 

Pan Przewodniczący skierował pytanie do radnych o wnioski dotyczące zmiany projektu porządku 
obrad. Żaden wniosek nie został zgłoszony. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu  porządku obrad  
Za przyjęciem      -  14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 



 

2 

 

Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Projekt porządku obrad II sesji  Rady Gminy Michałowice został przyjęty. 
 
Ad pkt 3.1 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Budżetu i Finansów. 
 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaproponował, aby w Komisji Budżetu i Finansów pracowało 7 osób. 
Wobec braku sprzeciwu propozycja  została przyjęta. 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie propozycji kandydatur na członków Komisji 
Budżetu i Finansów. 
Pani Joanna Kowalczyk  zgłosiła Panią Beatę Rycerską - wyraziła zgodę. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zgłosił Panią Joannę Kowalczyk - wyraziła zgodę. 
Pani  Agnieszka Paradowska zgłosiła Panią Annę Kamińską i Pana Pawła Rajskiego - wyrazili zgodę. 
Pani Agnieszka Paradowska zgłosiła swoją kandydaturę do Komisji Budżetu i Finansów oraz do 
Komisji Rewizyjnej. 
Pani Beata Rycerska zgłosiła Pana Hirnego-Budkę -  wyraził zgodę. 
Pani Katarzyna Parzyńska złosiła Pana Pawła Kordysa - wyraził zgodę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Budżetu i Finansów. 

Pani Joanna Kowalczyk  otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan Jarosław Hirny-Budka otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani Beata Rycerska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan Paweł Kordys otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan Paweł Rajski  otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani Anna Kamińska  otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani Agnieszka Paradowska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”     
Pan Jarosław Hirny-Budka   stwierdził, że zgodnie z przebiegiem głosowania Komisja liczy 7 członków, 
a  w skład Komisji Budżetu i Finansów zostały wybrane następujące osoby: Joanna Kowalczyk, Jarosław 
Hirny-Budka, Beata Rycerska, Paweł Kordys, Paweł Rajski, Anna Kamińska, Agnieszka Paradowska.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Budżetu i Finansów. W § 1 wpisując liczbę członków 7, a w § 2 następujących radnych: Joanna 
Kowalczyk, Jarosław Hirny-Budka, Beata Rycerska, Paweł Kordys, Paweł Rajski, Anna Kamińska, 
Agnieszka Paradowska. 
Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -   1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
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Uchwała Nr II/3/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 3.2   
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaproponował liczbę członków komisji na 7 osób, propozycja została 
przyjęta.  
Pani Agnieszka Paradowska zgłosiła Pana Pawła Rajskiego - wyraził zgodę. 
Pani Beata Rycerska zgłosiła Panią Dorotę Bagińską - wyraziła zgodę. 
Pani Dorota Bagińska zgłosiła Panią Katarzynę Parzyńską - wyraziła zgodę. 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła Pana Macieja Polarczyka - wyraził zgodę. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zgłosił Panią Beatę Rycerską – wyraził zgodę. 
Pani Joanna Chilarska zgłosiła swoja kandydaturę. 
Pani Adriana Król-Popiel zgłosiła swoją kandydaturę 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 
Pani Dorota Bagińska otrzymała  14 głosów  „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   

Pan Maciej Polarczyk otrzymał 14  głosów  „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani Katarzyna Parzyńska  otrzymała 13 głosów  „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani Beata Rycerska  otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan Paweł Rajski   otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani Adriana Król-Popiel otrzymała 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”   
Pani Joanna Chilarska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że wypełnione zostały już wszystkie wolne pola w uchwale i 
można przejść do  głosowania nad jej projektem, gdzie jako liczbę członków Komisji  określono 7 osób, 
a jako członków: Dorotę Bagińską, Macieja Polarczyka, Katarzynę Parzyńską, Beatę Rycerską ,Pawła 
Rajskiego, Adrianę-Król-Popiel, Joanne Chilarską. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. W § 1 wpisując liczbę członków 7, a w § 2 następujących 
radnych: Dorota Bagińska, Maciej Polarczyk, Katarzyna Parzyńska, Beata Rycerska, Paweł Rajski, 
Adriana Król-Popiel, Joanna Chilarska. 
Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/4/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad pkt 3.3 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Spraw Społecznych. 
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Pan Jarosław Hirny-Budka  zaproponował liczbę członków komisji na 7 osób. Propozycja została 
przyjęta. 
Przystąpiono do  zgłaszania propozycji kandydatur na członków Komisji Spraw Społecznych. 
Pani Joanna Kowalczyk  zgłosiła Panią Dorotę Bagińską - wyraziła zgodę. 
Pani Katarzyna Parzyńska zgłosiła Panią Elżbietę Biczyk  - wyraziła zgodę. 
Pan Paweł Kordys zgłosił Panią Katarzynę Parzyńską   - wyraziła zgodę. 
Pani Elżbieta Biczyk zgłosiła Pana Pawła Kordysa - wyraził zgodę 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła Panią Magdalenę Bronisz- wyraziła zgodę przed sesją. 
Pani Adriana Król-Popiel zgłosiła Panią Joannę Chilarską- wyraziła zgodę 
Pani Adriana Król-Popiel zgłosiła własną kandydaturę 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji Spraw 
Społecznych. 

Pani Katarzyna Parzyńska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani  Dorota Bagińska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Pani Magdalena Bronisz otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pani Elżbieta Biczyk otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pan Paweł Kordys otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
Pani Joanna Chilarska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pani Adriana Król-Popiel otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że można już wypełnić projekt uchwały wpisując 7 jako liczbę 
członków , a jako osoby pracujące w Komisji: Panią Katarzynę Parzyńską,  Panią Dorotę Bagińską, Panią 
Magdalenę Bronisz,  Panią Elżbietę Biczyk, Pana Pawła Kordysa, Panią Joannę Chilarską, Panią Adrianę 
Król-Popiel. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Spraw Społecznych. W § 1 wpisując liczbę członków 7, a w § 2 następujących radnych: Katarzyna 
Parzyńska, Dorota Bagińska, Magdalena Bronisz, Elżbieta Biczyk, Paweł Kordys, Joanna Chilarska, 
Adriana Król-Popiel. 

Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/5/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 3.4 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaproponował, aby liczba członków komisji wynosiła 5 osób. Wobec braku 
sprzeciwu propozycja została przyjęta 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej. 
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Pan Jarosław Hirny-Budka zgłosił kandydaturę Pana Bartłomieja Podlesia - wyraził zgodę. 
Pani  Anna Kamińska zgłosiła swoją kandydaturę. 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła kandydaturę Pani Magdaleny Bronisz. 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła swoją kandydaturę. 
Pani Agnieszka Paradowska zgłosiła swoją kandydaturę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Rewizyjnej. 

Pan Bartłomiej Podleś otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Pani Joanna Kowalczyk otrzymała 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
Pani Magdalena Bronisz otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pani Anna Kamińska otrzymała 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
Pani Agnieszka Paradowska otrzymała 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że wypełnione zostały wszystkie informacje potrzebne do 
przygotowania projektu uchwały. Jako liczbę członków ustalono 5 osób, a jako osoby pracujące w 
Komisji zostały wyznaczone: Magdalena Bronisz, Joanna Kowalczyk, Bartłomiej Podleś, Anna Kamińska, 
Agnieszka Paradowska. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej. W § 1 wpisując liczbę członków 5, a w § 2 następujących radnych: Magdalena Bronisz, 
Joanna Kowalczyk, Bartłomiej Podleś, Anna Kamińska, Agnieszka Paradowska. 
Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/6/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 3.5. 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaproponował, aby  liczba członków Komisji wynosiła 5 osób. Propozycja 
została przyjęta. 
Przystąpiono do  zgłaszania propozycji kandydatur na członków Komisji. 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła Panią Dorotę Bagińską - wyraziła zgodę 
Pani Beata Rycerska zgłosiła Pana Macieja Polarczyka - wyraził zgodę 
Pani Elżbieta Biczyk zgłosiła Pana Pawła Kordysa - wyraził zgodę 
Pan Jarosław Hirny-Budka zgłosił Pana Bartłomieja Podlesia – wyraził zgodę 
Pani Joanna Kowalczyk zgłosiła swoją kandydaturę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Pan Bartłomiej Podleś otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani  Dorota Bagińska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
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Pan Paweł Kordys  otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pan Maciej Polarczyk otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pani Joanna Kowalczyk otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że luki w projekcie uchwały zostały wypełnione. Jako liczbę 
członków Komisji ustalono 5 osób, a jako członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  wybrano: 
Bartłomieja Podlesia, Dorotę Bagińską, Pawła Kordysa, Macieja Polarczyka i Joannę Kowalczyk. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. W § 1 wpisując liczbę członków 5, a w § 2 następujących radnych: 
Bartłomiej Podleś, Dorota Bagińska, Paweł Kordys, Maciej Polarczyk, Joanna Kowalczyk. 

Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/7/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 3.6. 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Doraźnej 
Komisji ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaproponował 3 osobowy skład Komisji. Propozycja została przyjęta. 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków Komisji. 
Pan Jarosław Hirny-Budka  zgłosił Panią Beatę Rycerską  - wyraziła zgodę 
Pani Beata Rycerska zgłosiła Panią Elżbietę Biczyk - wyraziła zgodę 
Pani Beata Rycerska  zgłosiła Pana Jarosława Hirnego-Budkę - wyraził zgodę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji ds. 
Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 

Pani Beata  Rycerska otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Pani Elżbieta Biczyk otrzymała 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Pan Jarosław Hirny-Budka otrzymał 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że projekt uchwały może zostać wypełniony poprzez podanie  
liczby członków Komisji - 3 osoby, a jako nazwiska: Beata Rycerska, Elżbieta Biczyk, Jarosław Hirny-
Budka. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. W § 1 wpisując liczbę członków 3, a w § 2 następujących 
radnych: Beata Rycerska, Elżbieta Biczyk, Jarosław Hirny-Budka 

Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
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Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/8 /2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 3.7 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 

sołeckich w sołectwach oraz przewodniczących zarządów osiedli i zarządów osiedli w osiedlach. 

 
Pan Wojciech Grzeniewski przedstawił przedkładany  projekt uchwały. Podkreślił, że  przeprowadzenie 
wyborów zaplanowano na czerwiec. Zgodnie ze Statutem Gminy Michałowice wybory  można zarządzić 
nie później niż trzy miesiące po wyborach do Rady Gminy, a przeprowadzić dwa miesiące po 
zarządzeniu ich przez Wójta (w konkretnych terminach). Jeśli dopilnowane byłyby maksymalne 
terminy, wybory odbyłyby się we wrześniu, kiedy w sołectwach dysponowany jest fundusz sołecki. W 
tej sytuacji zaistniała  konieczność podjęcia  uchwały, która umożliwi Pani Wójt wydanie odpowiednich 
zarządzeń o konkretnych terminach,  godzinach i miejscach do przeprowadzenia wyborów jeszcze w 
czerwcu. 
Pani Joanna Kowalczyk  skierowała pytanie do Pana Wojciecha Grzeniewskiego, o istnienie terminu 
ustawowego na przeprowadzenie wyborów od momentu podjęcia uchwały.  Zwróciła uwagę, że z 
uwagi na plany urlopowe mieszkańców dobrze by było wykluczyć  ostatni tydzień czerwca z 
ewentualnych terminów wyborów. 
Pan Wojciech Grzeniewski  stwierdził, że uniknięcie ostatniego tygodnia czerwca na wybory nie jest 
możliwe. Zgodnie z planem 9 czerwca odbędą się wybory do Europarlamentu, w  organizację  których 
Urząd jest zaangażowany. W tym dniu zajęte będą świetlice,  zaangażowani będą pracownicy.   
Wstępny kalendarz omawianych wyborów przewiduje dwa zebrania w ciągu jednego dnia. Zebrania 
będą odbywały się w godzinach popołudniowych koło godz.19.00.  Jest do przeprowadzenia 13 zebrań, 
dlatego nie może zagwarantować, że nie odbędą się one również w ostatnim tygodniu czerwca. Nie 
planowana jest organizacja wyborów w czasie weekendów (włączając  piątki). Wstępnie zaplanowany 
kalendarz zebrań przewiduje ich rozpoczęcie na 13 czerwca. Dodał, że termin  omawianych wyborów 
wynika ze Statutu Gminy Michałowice, zarządza je Rada Gminy nie później niż trzy miesiące po 
wyborach do Rady Gminy. Ich termin ustala Wójt nie później niż jeden miesiąc po ich zarządzeniu przez 
Radę Gminy. Zebrania przeprowadza się w terminie do dwóch miesięcy po ich zarządzeniu przez Radę 
Gminy. Podkreślił, że dokumenty zostały już przygotowane i przedyskutowane z Panią Mecenas. Jego 
zdaniem przeprowadzanie wyborów we wrześniu nie byłoby korzystne. 
Pani Wójt stwierdziła, że brano pod uwagę przeprowadzenie wyborów w ostatnich tygodniach 
sierpnia. Jednak słuchając głosu mieszkańców i Państwa sołtysów zdecydowano, że muszą one odbyć 
się w czerwcu, gdyż jest to lepszy termin niż termin sierpniowy. 
Pani Joanna Kowalczyk poprosiła o potwierdzenie przez Panią Mecenas zmiany w statutach sołeckich 
odnoszącej się do czynnego i biernego prawa wyborczego mieszkańców. Spytała czy obecnie czynne i 
bierne prawo wyborcze mają mieszkańcy, którzy są wpisani do Rejestru Wyborców prowadzonego 
przez Gminę? 
Pani  Joanna Domańska potwierdziła, że zasada została przyjęta i wyartykułowana wprost w statutach 
jednostek pomocniczych, że czynne i bierne prawo wyborcze przysługuje  mieszkańcom sołectwa 
posiadającym prawo wybierania do Rady Gminy. 
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Pani Joanna Kowalczyk zasugerowała, że w związku z wątpliwościami mieszkańców przy 
wcześniejszych wyborach, właściwym byłoby przypomnienie im wskazanej zasady. 
Pan Wojciech Grzeniewski podkreślił, że w informacji  o zebraniu  zostanie podane, że warunkiem 
niezbędnym zarówno do udziału w głosowaniu jak i startowaniu w wyborach jest fakt znajdowania się 
w Centralnym Rejestrze Wyborców. Nie będą przyjmowane na zebraniach oświadczenia, tak jak to 
miało miejsce w latach ubiegłych. W związku z powyższym skierował prośbę  do radnych i do sołtysów 
o przypominanie osobom, które nie występują w Rejestrze,  o konieczności dopisania się do 
Centralnego Rejestru Wyborców. Zapewnił, że Urząd ze swej strony będzie prowadził kampanię 
informacyjną w tym zakresie, jak tylko będą znane terminy zebrań. 
Pani Joanna Kowalczyk spytała o możliwość usprawnienia samego głosowania. Słyszała, że  proces 
wydawania kart przebiegał długo i niektórych zniechęcał do głosowania. 
Pan Wojciech Grzeniewski przypomniał, że projekt  statutu z propozycją przeprowadzania wyborów 
sołeckich w innej formie (bardziej cywilizowanej) zbliżonej do wyborów do Rady Gminy, nie uzyskał 
akceptacji  ani radnych ani sołtysów. Proponowano przeprowadzanie wstępnej kampanii wyborczej 
umożliwiającej kandydatom zgłoszenie się. Wybory mogłyby odbywać się przez kilka godzin we 
wskazanym dniu tygodnia nie tak jak obecnie na zebraniu, które trwa godzinę lub dwie. Zgodnie z 
obowiązującym statutem do przeprowadzenia wyborów zebrania wyłania się Komisję Wyborczą w 
składzie trzech osób. Jednym z zadań Komisji jest przyjęcie zgłoszeń, przygotowanie kart i 
przeprowadzenie samego głosowania. Do zadań Komisji Wyborczej zależy podjęcie decyzji, w jaki 
sposób  karty będą przekazywane i w jaki sposób głosowanie będzie realizowane, statut w tym zakresie 
jest dość ogólny. Urząd ze swej strony zapewni wszelkie elementy techniczne pozwalające na 
przeprowadzenie zebrań sprawnie i szybko. 
Pani Agnieszka Paradowska (mieszkanka Granicy)  zwróciła uwagę na konieczność udostępniania 
mieszkańcom list do podpisania przed rozpoczęciem zebrania. Dzięki temu będzie można uniknąć 
niepotrzebnych kolejek , zatorów i zamieszania. Taka sytuacja miała miejsce w trakcie  poprzednich 
wyborów. 
Pan Wojciech Grzeniewski potwierdził, że  pracownicy Urzędu stawią się w miejscu zebrań wcześniej, 
tak aby w miarę możliwości zapewnić sprawny przebieg wyborów. Równocześnie zaapelował do 
sołtysów, jako gospodarzy miejsca, o pełną współpracę w tym zakresie. 
Pan Jarosław Hirny-Budka podkreślił konieczność zaakcentowania w komunikacji, jednego terminu 
zebrania. Jego zdaniem bardzo wielu mieszkańców jest przyzwyczajonych do  takiego trybu  
prowadzenia zebrań wiejskich i osiedlowych, gdzie są dwa terminy spotkań i wszyscy przychodzą tylko 
na ten drugi termin. Wiedzą, że poza Suchym Lasem, tak naprawdę wszędzie  zebranie zaczyna w 
drugim terminie. 
Pani Joanna Domańska potwierdziła, że w dalszym ciągu występuje zapis o dwóch terminach, ale 
istnieje wyłączenie w statucie, że do zebrań, na których przeprowadza się wybory przepisy o dwóch 
terminach nie mają zastosowania. 
Pan Jarosław Hirny-Budka zaznaczył, że Radni muszą  zwrócić na to uwagę przekazując komunikat 
mieszkańcom, poprosił również  Urząd Gminy, aby podkreślał to w swojej komunikacji publicznej. 
Pani Dorota Bagińska zasugerowała organizowanie zebrań również w piątki, co umożliwiłoby 
zakończenie wyborów przed 21 czerwca. Jej zdaniem łatwiej jest zrezygnować z wyjazdu 
weekendowego niż z wyjazdu wakacyjnego zaraz po zakończeniu roku szkolnego. 
Pan Wojciech Grzeniewski stwierdził, że jeżeli wolą sołtysów jest organizowanie zebrań w piątek , nie 
widzi w tym żadnego problemu. Uważa jednak, że nie wszyscy mieszkańcy będą z takiego terminu 
zadowoleni. 
Pani Agnieszka Paradowska w oparciu o własne doświadczenia (jest członkiem Zarządu Osiedla) piątki 
są fatalnym dniem do organizacji czegokolwiek. Mieszkańcy mają wtedy swoje obowiązki. Dodatkowo 
odpadnie piątek 21 czerwca, kiedy jest zakończenie roku szkolnego. Z wieloletnich obserwacji 
wydarzeń w świetlicy, wie jak funkcjonują piątki. Jej zdaniem zebrania powinny odbywać się również 
w ostatnim tygodniu czerwca. 
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Pan Jarosław Hirny-Budka upewnił się, że ponieważ terminy będą ustalane z sołtysami i 
przewodniczącymi, to jeżeli ich wolą będzie organizacja zebrania w piątek nie napotka to na sprzeciw 
Urzędu Gminy. 
Pan Wojciech Grzeniewski potwierdził, że nie widzi przeciwskazań, niemniej jednak przychyla się do 
zdania Pani Paradowskiej, że piątek nie jest dobrym terminem na zebranie, na którym ma być wybrany 
sołtys. Wielu mieszkańców piątkowy czas wykorzystuje w celach wyjazdowych. 
Pani Dorota Bagińska stwierdziła, że jej sugestia polega na tym , że jest do wyboru tydzień, który jest 
tygodniem wakacyjnym, albo piątki. Dlatego poprosiła o rozważenie takiej możliwości. 
Pani Wójt podsumowała, że ze strony Urzędu jest otwartość na organizację wyborów sołeckich w 
takich terminach, jakie odpowiadają zainteresowanym. Urząd oczekuje od sołtysów wskazania takich 
terminów, które będą dobre dla lokalnej społeczności. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 

sołeckich w sołectwach oraz przewodniczących zarządów osiedli i zarządów osiedli w osiedlach. 

Za                          -   14 
Przeciw                 -    0 
Wstrzymało się   -    0 
Brak głosu            -    0 
Nieobecni             -    1 
Wyniki imienne:  
Za (14) Dorota Bagińska, Elżbieta Biczyk, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, 
Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, 
Bartłomiej Podleś, Maciej Polarczyk, Paweł Rajski, Beata Rycerska,  
Przeciw (0) 
Wstrzymało się (0) 
Brak głosu (0) 
Nieobecni (1) Magdalena Bronisz 
Uchwała Nr II/9/2024 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 4 
Informacje i komunikaty Wójta Gminy 
Pani Wójt poinformowała, że na najbliższej sesji zostanie przedstawiony stan bieżący. 
 
Ad pkt 5 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 
Pan Przewodniczący poinformował, że planuje zwołanie pierwszych posiedzeń wszystkich Komisji, na 
których będą wybrani Przewodniczący, jak również będą  opiniowane projekty uchwał (połowa 
kolejnego tygodnia, oraz następny tydzień). 
Następnie przeczytał  jakie pisma wpłynęły do Biura Rady (od ostatniej sesji do aktualnej daty): 
- trzy zapytania Radnego (opublikowane na BIP), 
- pismo  Stowarzyszenia Wsi Pęcice, będące stanowiskiem w sprawie MPZP Wsi Pęcice, 
- pismo  Stowarzyszenia Wsi Pęcice w sprawie uwag do projektu Strategii Rozwoju Gminy Michałowice  
  na lata 2023-2040, 
- pismo od Wodnego Pogotowia Ratunkowego Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie zapewnienia  
  bezpieczeństwa na obszarach wodnych, 
- pismo z Biura Rzecznika Praw Obywatelskich  w sprawie przedstawienia stanowiska w sprawie   
  sposobu ukształtowania kręgu podmiotów uprawnionych do uzyskania Stypendium Gminy  
  Michałowice za wyniki w nauce, o którym stanowi uchwała w sprawie zasad przyznawania  
  Stypendiów Imienia Świętego Jana Pawła II, 
- pismo  od Pana Sekretarza Wojciecha Grzeniewskiego informujące, że wszyscy obowiązani  
  pracownicy, kierownicy i pracownicy gminnych jednostek organizacyjnych złożyli w terminie 
  oświadczenia o stanie majątkowym według stanu na 31 grudnia (nie stwierdzono nieprawidłowości) 
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- wniosek o zwołanie posiedzenia rewizyjnego ( Komisja już się odbyła), 
- pismo od firmy Tripro w sprawie inwestycji w instalację fotowoltaiczną 
Pan Przewodniczący przypomniał radnym o konieczności złożenia  oświadczenia majątkowego zgodnie 
ze stanem na dzień zaprzysiężenia tj. 7 maja  2024 (z wyłączeniem Pani radnej Kamińskiej- stan na dzień 
obecnej sesji). Oświadczenia winny być złożone w terminie 30 dni od ślubowania. 
 
Ad pkt 6 
Sprawy wniesione. 
Pani Joanna Kowalczyk odniosła się do sprawy konstrukcji obrad Komisji Przestrzennej I Społecznej. 
Zawnioskowała, aby punkty merytoryczne dotyczące specyficznej Komisji były na początku, a dopiero 
po nich sprawy finansowe. Jej zdaniem, taka konstrukcja obrad byłaby ułatwieniem dla osób, które 
„dochodzą na dane zagadnienia”. 
Pan Jarosław Hirny-Budka stwierdził, że zostanie to rozstrzygnięte przez poszczególne Komisje. 
Pani Joanna Kowalczyk poprosiła Panią Wójt, żeby na następną Komisję Przestrzenną była 
informacja o statusie wniosku o Park Krajobrazowy. 
Pani Wójt udzielając odpowiedzi oświadczyła, że Urząd Gminy zwrócił się do sąsiednich samorządów 
z pytaniem, czy chciałyby opracować wspólny dokument dotyczący walorów przyrodniczych tego 
obszaru, po to żeby nie generować wielu dokumentów wysyłanych do Urzędu Marszałkowskiego. 
Otrzymano odpowiedź od Wójta Gminy Raszyn, który poinformował o swojej akceptacji ,ale w 
momencie kiedy stosowna uchwała zostanie podjęta przez Radę Gminy Raszyn. Odpowiedź z 
Pruszkowa jest twierdząca, ale zostanie potwierdzona po podjęciu uchwały przez Radę Gminy Raszyn. 
Taka uchwała nie została podjęta, dlatego też nie zostało zlecone przez Urząd Gminy Michałowice 
opracowanie przyrodnicze. 
Pani Joanna Kowalczyk  zasugerowała  nie czekanie na Raszyn, tylko zrobienie odrębnej części 
dokumentów dla Gminy Michałowice. 
Pani Wójt stwierdziła, że należy dać trochę czasu nowemu Wójtowi Gminy Raszyn, żeby podjął kroki w 
tym zakresie. Zauważyła, że wycinanie odcinka do pracowania przyrodniczego  może spowodować, że 
każda z gmin  zrobi swoje opracowanie i w efekcie mogą nie być one spójne. Jej zdaniem należy chwilę 
poczekać i zmierzyć się z sytuacją za kilka miesięcy. 
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Jarosław Hirny-Budka zamknął 
obrady II  sesji Rady Gminy Michałowice. 
 
 
 
 


